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VAN DE REDACTIE

Wat een heerlijke tijd hebben we 

achter de rug. Sinterklaas, Kerst, Oud 

en Nieuw, Nieuwjaarsborrels en ook al 

een gezamenlijk bezoekje aan de 

sprookjeshof. Wat hebben we toch een 

actief en levendig dorp. 

Traditioneel gezien is het eerste loopje 

van het jaar altijd wat langer. Dit komt 

door vele verslagen die we als 

vereniging elk jaar weer netjes moeten 

voorleggen aan de leden. Saai 

misschien, maar ik vind het juist leuk om 

doormiddel van die verslagen weer 

even terug te blikken op het jaar. 

‘

Ook dit jaar staat er al weer veel leuks 

in de planning, scroll, tap of blader 

maar gauw door. 

Veel leesplezier!

Groetjes, 

Hiske 

Colofon
Redactie en vormgeving

Hiske de Boer, Duinrand 7

info@dorpsbelangenzeegse.nl

www.dorpsbelangenzeegse.nl
Inleveren kopij nummer mei: 

5 mei 2025

AGENDA

18 maart   ALV 2025

19 maart Koffieochtend

13 april Palmpasen

20 april Pasen met oa

paaseierenzoeken en paasvuur

Voor meer informatie kijk op:

www.dorpsbelangenzeegse.nl,

Op de website staat de meest actuele 

informatie. 

Lijkt het je leuk om zo nu en dan een stukje 

over ons dorp te schrijven? Aarzel niet en 

mail het naar de redactie! 

Onder andere in dit loopje…

Pag 3 Voorwoord

Pag 5 Voorstelagenda ALV

Pag 6 Groetjes van mij
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VAN DE VOORZITTER

Het eerste Zeegserloopje van 2025 is uit. Wij kunnen terugkijken op een zeer geslaagd 

2024, een jaar waarin Zeegse wederom heeft laten zien samen sterk te staan. 

Een jaar dat werd ingeluid door een prachtig vuurwerk, met aansluitend een Silvesterparty. 

In januari was er nog een nieuwjaarsborrel bij Fletcher en het nieuwe jaar was begonnen.

Ik denk dat het te veel is om op te noemen wat er allemaal georganiseerd is, maar ik wil wel 

graag even stilstaan bij de inzet van veel dorpsbewoners die het mogelijk gemaakt hebben 

het jaar succesvol en gezellig te laten verlopen. Dank jullie wel allemaal. 

Veel jaarlijks terugkerende activiteiten, maar ook nieuwe initiatieven laten zien, dat Zeegse 

een mooi dorp is om in te wonen waar het gevoel voor activiteiten samen organiseren en 

beleven nog hoog in het vaandel staat.

Nu 2025, een jaar waarin er weer veel activiteiten voor jong en oud gepland staan. De 

verschillende commissies kunnen natuurlijk altijd ondersteuning gebruiken en hopen hier 

dan ook het komend jaar weer op. Verderop in het Zeegserloopje is te lezen welk 

bestuurslid voor welke commissies hiervoor benaderd kunnen worden.

Ook voor 2025 is er al weer een activiteitenkalender. Wanneer ik deze bekijk belooft het 

weer een prachtig jaar te worden

Namens het bestuur, 

Annet Hadders-Wolthuis
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VAN HET BESTUUR

Bij deze nodigen wij u graag uit voor de jaarlijkse ALV van Vereniging 

Dorpsbelangen Zeegse. 

DeALV zal plaatsvinden op dinsdag 18 maart om 20.00 uur in het Witte huis te Zeegse. 

Ter voorbereiding op de ALV van 18 maart aanstaande enkele stukken ter inzage.

Op de komende pagina’s vindt u: 

• Agenda voorstel ALV 2025 pag. 4 

• Verslag ALV 2024 pag. 5 - 8

• Jaarverslag 2024 pag. 9

• Jaarverslag Creatieve commissie pag. 10

• Jaarverslag Kinder commissie pag. 11

• Jaarverslag Verkeers commissie pag. 12 - 13

Huidige bezetting van het Bestuur en taakverdeling 

Annet Hadders, voorzitter: aanspreekpunt kindercommissie, hulp Brinkdag en 

APKK (adviesraad platte land en kleine kernen)

Johan van Fessem, penningmeester: contactpersoon Boermarke, aanspreekpunt 

creatieve commissie

Toos Docter, secretariaat: aanspreekpunt verkeerscommissie 

Ingmar v/d Woude: aanvragen van vergunningen, AED, paasvuur, oliebollen, 

Silvesterparty

Morijn Bourgonje: paasvuur, oliebollen, Silvesterparty.

Voorstel is om de kartrekkers van de commissie af en toe bij een 

bestuursvergadering uit te nodigen.



Voorstel Agenda ALV

Voorstel agenda algemene leden vergadering.

Datum:  Dinsdag 18 maart om 20.00 uur.
Locatie: Het Witte Huis te Zeegse

Wij hebben besloten de algemene ledenvergadering dit jaar iets anders in te vullen. Wij 
vragen iedereen om de telefoon mee te nemen. Wanneer je geen smartphone hebt is dit geen 
probleem, dan kan er altijd samengewerkt worden.

1, Woord van welkom

2. Financieel verslag + begroting + subsidies die we ontvangen hebben + toelichting

3. Kascommissie

4. Bestuursverkiezing 

5. Quiz over het afgelopen jaar.  

6.  Vragen aan de verschillende commissies 

7. Lies geeft met een 6-tal dia’s uitleg over het thema van het komende jaar.

8. Rondvraag

PAUZE

Bert Jan van Nistelrooy vertelt over het hoe en wat van het Imker zijn.

Lotte Hadderingh van Landschapsbeheer Drenthe komt iets vertellen over de ondersteuning 
die zij kunnen bieden aan bewoners bij onderhoud  van groen. 

9. Sluiting ALV 
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Verslag van de algemene ledenvergadering van 6 maart 2024

Aanwezig: het voltallig bestuur (voorzitter Annet Hadders, penningmeester Johan van 

Fessem, secretariaat Toos Docter, leden Ingmar van der Woude en Morijn Bourgonje) 

en 33 leden.

1. Opening en welkom

2. Mededelingen

Afzeggingen van Hilda Hoepman, Riek Oosterveld, Auk Hardonk, Roelof Homan en 

Janny Giezen, Jan Willem en Harriette Gunnink.

Er zijn 2 ingekomen stukken, brief van Geert Jan Joosten en mail van Hilda Hoepman. 

Ook is er een bericht van een lid van de verkeerscommissie.

3. Verslag vorige vergadering op 14 maart 2023

Geen op- en aanmerkingen, verslag goedgekeurd.

4. Jaarverslag DBZ

Mail Hilda Hoepman over dat er een gesprek met de gemeente is geweest met 

bestuur DBZ en bestuur Zeegse Noord. Daarin is afgesproken dat dit gesprek jaarlijks 

zal plaatsvinden.

Bert Niesters vraagt naar het overleg met de gemeente en het bestuur DBZ, dat ook 

heeft plaatsgevonden. Antwoord: hiervan staat een verslag in het Zeegserloopje van 

november 2023. 

Jacob Hidding vraagt waarom Zeegse Noord én bestuur DBZ? Antwoord: Jij bedoelt 

eigenlijk: waarom is dit apart, waarom is Zeegse Noord geen lid van DBZ?

Marijn de Jong spreekt namens Zeegse Noord en zegt dat hij ditzelfde item al eens 

eerder heeft aangekaart, moeten we wel als aparte verenigingen doorgaan? Ons 

belangrijkste doel is het onderhoud van de zandwegen, maar verder kunnen we zo 

met DBZ mee.

Klaas Hooijer is het hier mee eens, we zijn 1 groot dorp, bebouwde kom, net 

daarbuiten en de bosgebieden.

Er wordt geen beslissing over genomen, omdat er onvoldoende informatie is over 

eventuele samenvoeging.

Anneke Joosten vraagt wat er besproken is tussen gemeente en DBZ. Van dit gesprek 

staat een verslag in het Zeegserloopje van november, maar Annet noemt alle 

gesprekspunten op. De maatregelen aan de Hoofdweg liggen even stil, want in 2030 

gaat de hele weg er uit in verband met aanleg nieuwe riolering. De brandweerauto 

kan bij een brand in het bosgebied de wettelijke aanrijtijd halen, ondanks de 

zandwegen (4 wheel drive). Jolanda Wortelboer stelt dat dit niet geldt voor de 

ambulance.
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De Boermarke, eigenaar van de brink, het centrum van het dorp en herhaaldelijk 

onderwerp van gesprek. De Boermarke bestaat uit mensen die eigenaar zijn van land 

op de es en bestaat al sinds eeuwen. 

5. Bestuursverkiezing

Er is een brief binnen gekomen van Geert Jan Joosten, waarin hij aangeeft dat de 

aankondigingstermijn voor een ALV te kort was (geen 14 dagen) en dat het niet 

verantwoord is dat de voorzitter en penningmeester tegelijk aftredend zijn. Antwoord: 

dit is helemaal waar, de termijn verdient geen schoonheidsprijs en voor de 

herbenoeming is de volgende oplossing bedacht: de penningmeester kan herkozen 

worden voor de termijn van 1 jaar. De vergadering gaat met applaus hier mee 

akkoord.

Toegevoegd: rooster van aftreden DBZ

• Annet Hadders, voorzitter: 2018 gekozen, 2021 herkozen, 2024 herkozen voor 3 

jaar 

• Johan van Fessem, penningmeester: 2018 gekozen, 2021 herkozen, 2024 

herkozen voor 1 jaar, 2025 aftredend en herkiesbaar.

• Toos Docter, secretariaat: 2014 gekozen, 2017 herkozen, 2020 herkozen, 2023 

herkozen voor 3 jaar

• Morijn Bourgonje, lid: 2014 gekozen, 2017 herkozen, 2020 herkozen, 2023 

herkozen voor 3 jaar

• Ingmar van der Woude, lid: 2014 gekozen, 2017 herkozen, 2020 herkozen, 2023 

herkozen voor 3 jaar

6. Commissies

- Creatieve commissie:

• Anneke Joosten doet verslag, met behulp van een powerpoint presentatie, 

van de laatste zomer, met als thema “Magisch Zeegse”. Het thema voor de 

komende zomer is “Hart voor Zeegse”. Binnenkort volgt meer informatie.

- Verkeerscommissie:

• Dit jaar is er niet zo veel beweging geweest bij de verkeerscommissie, wel 

zijn de bomen aan de Hoofdweg gesnoeid. Lid Joke Gerds heeft 

aangegeven te willen stoppen met de verkeerscommissie en ook Annet 

Hadders wil stoppen. Wie meldt zich aan? Janny Pepping, Klaas Hooijer en 

Carla Boersma. Fijn.
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- Feestcommissie:

Ingmar vertelt dat er een vergunning binnen is voor het paasvuur op Eerste 

Paasdag, weer op de Munkakkers. Er is slechts 1 dag om het snoeihout aan te 

leveren, alleen zaterdag 30 maart. Ook op Eerste Paasdag worden er weer eieren 

geverfd, verstopt en gezocht. Nieuw is dit jaar een Palmpasen optocht op 24 

maart. De kinderactiviteiten staan in het Zeegserloopje.

7. Financieel jaarverslag 2023 en begroting 2024

- Johan legt uit. De trend van geld over houden is ook dit jaar weer aan de  orde. 

Ons eigen vermogen stijgt. Wel zitten we weer op het niveau van voor corona wat 

betreft uitgaven en inkomsten.

- Janny Pepping vraagt wat de bankkosten zijn. Johan: Dit zijn de kosten die horen 

bij een zakelijke rekening van de ING, waaronder onderzoekskosten bij eventuele 

fraude/ witwassen, etc. Doen andere banken dat ook? Waarschijnlijk wel, maar 

Johan gaat liever niet bij de ING weg.

- Jacob Hidding vraagt wat voor buffer de DBZ nodig heeft, is 11000,- nodig? Nee, 

Johan wil wel investeren.

• Genoemd wordt: jeu de boule baan, Roos Brugman noemt: wat extra’s voor 

de creatieve commissie, Anneke Joosten noemt: een speelplek voor de 

kinderen (52  inmiddels). Misschien heeft een dorpsgenoot een stukje land 

over waar speeltoestellen kunnen staan. Johan merkt op dat subsidie van de 

gemeente alleen gegeven wordt op grond van de gemeente, bijvoorbeeld 

rond het betonnen bankje, tegenover het bankje (andere kant van de weg), 

tussen hoofdweg 50 en 52.

• Annet: goede ideeën, we nemen het mee.

- Ruben Bosch vraagt naar de opbrengst van de oliebollenbakcommissie. Johan: 

de commissie is niet van DBZ, maar de opbrengsten zijn wel voor DBZ.

- Momenteel telt de DBZ 159 leden.

8. Kascommissie en verkiezing kascommissie

• Jan Eefting en Geert Jan Joosten hebben als kascommissie de financiën 

gecontroleerd en alles akkoord bevonden, applaus voor de penningmeester. 

Jan Eefting stapt uit de kascommissie, Geert Jan Joosten blijft nog een jaar en 

Ruben Bosch meldt zich aan. Dank.

9. Rondvraag

- Lies Hooijer: Inzake het thema “Hart voor Zeegse”: Bij Veilig Verkeer Nederland 

zijn rode hartjes te bestellen. Goed idee, doe maar.

- Anneke Joosten vraagt naar de Lief en Leed. Antwoord: nieuwe bewoners krijgen 

een bos bloemen en informatie, er wordt een kaart gestuurd bij geboorte en 

overlijden, maar ….. het bestuur moet het wel weten. 7



- Anneke Joosten doet een oproep voor de brinkdag, met het thema “Hart voor 

Zeegse”, onderwerpen als:  groen, voedsel, natuur, gezondheid, water, energie, 

beweging, hoe mooi zou het zijn als er kraampjes met deze onderwerpen op de 

brinkdag op de brink staan.

- Jan Helder meldt dat er binnenkort een ALV van Zeegse Noord is en dat hij daarin 

wil noemen : kan Bosbelangen niet opgaan in DBZ? Antwoord: Johan vindt dat 

DBZ iets andere belangen heeft dan bestuur bosgebied, maar overleg is altijd 

mogelijk. Het is ooit ontstaan, doordat er sprake was van permanente en tijdelijke 

bewoning.

- Ruben Bosch meldt dat er net vanavond een bericht van de overheid bekend 

wordt gemaakt, dat er geld beschikbaar komt voor Groningen, te weten 

duurzaamheidssubsidie (kan oplopen tot 20.000,- per huishouden). We houden 

het in de gaten. 

• PAUZE

Na de pauze zijn er maar liefst 3 sprekers :

Johan van Fessem over de energiecoach,

Sieds Eitens over de warmtescans,

Bert Niesters over de energietransitie.

Daarna bedankt Annet ieder voor zijn of haar inbreng en betrokkenheid en wenst 

ieder welthuis.
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Jaarverslag DBZ 2024

Het bestuur heeft dit jaar 5 keer vergaderd, om de beurt bij de bestuursleden thuis.

Het Zeegserloopje is dit jaar 4 keer uitgekomen, onder redactie van Hiske de Boer.

We zijn nog steeds een gezonde vereniging, heel veel inwoners van Zeegse zijn lid en het 
ledenaantal groeit gestaag (nieuwe inwoners worden bijna altijd lid). Inmiddels hebben we 159 
leden.

DBZ telt 3 commissies, de verkeerscommissie (Janny Pepping, Carla Boersma, Klaas Hooijer), 
de creatieve commissie (Anneke Joosten, Lies Hooijer, Riek Oosterveld, Hilda Hoepman), de 
kindercommissie (Larissa van den Bos, Jannie Giezen, Astrid Homan, Jasmijn Tepper, Diane 
Schaub). De jaarverslagen staan hieronder vermeld.

We hebben subsidie aangevraagd bij de provincie Drenthe voor voetbaldoeltjes, 
speeltoestellen en een mozaiekbankje, dit wordt in 2025 vervolgd.

Als vereniging Dorpsbelangen zijn wij gevraagd om in de Adviesraad Platteland Kleine Kernen 
plaats te nemen, namens de dorpen Taarlo, Oudemolen en Zeegse.

We hebben een bijeenkomst van de BOKD (Brede Overleggroep Kleine Kernen) bijgewoond, 
samen met andere dorpen van de gemeente Tynaarlo. Dit krijgt jaarlijks een vervolg.

Er waren door het jaar heen de gebruikelijke activiteiten, nieuwjaarsborrel, paaseieren 
schilderen en zoeken, paasvuur met een drankje, een pubquiz in het Witte Huis, altijd een 
garantie voor veel deelnemers en veel gezelligheid, de Algemene Ledenvergadering, de 
brinkdag met veel gezelligheid voor de vele kinderen die inmiddels in Zeegse wonen en ’s 
avonds een barbecue. 

Het thema voor de zomer was dit jaar “Hart voor Zeegse”, erg veel prachtige creaties in de 
tuinen.

Het jaarlijkse gesprek met het College van Burgemeester en Wethouders was weer in 
september, een goed initiatief van de gemeente, inmiddels voor de tweede keer (zie verslag 
hiervan in het Zeegserloopje van november 2024). 

Sinterklaas kon het dit jaar niet bezetten om naar Zeegse te komen, wel waren er een aantal 
Pieten en die bezorgden de kinderen een magische middag in het bos.  

En last but not least natuurlijk op Oudjaarsdag de oliebollenverkoop en de vuurwerkshow, ook 
magisch.

Secretariaat, Toos Docter
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Verslag creatieve commissie 2024

Het thema voor 2024 was “Hart voor Zeegse”. Begin mei verschenen de eerste objecten 

aan de Goldakkers. Daarna volgden er nog een vijfenveertig tal in het dorp en het 

bosgebied. 

Ondanks dat het regende tijdens de Brinkdag kon dat de bewoners en vooral de kinderen, 

niet tegenhouden. Dankzij een actie om tenten te organiseren konden de activiteiten 

doorgaan. 

Er was een taartenbakwedstrijd georganiseerd en de resultaten hiervan werden door 

bakker Harms en zijn dochter Maaike uit Tynaarlo beoordeeld. Er werden dertien taarten 

en een etagère met koekjes ingeleverd. Harms was positief verrast dat dorpsbewoners 

belangeloos een taart (en koekjes) inleverden en dat deze voor een donatie voor Hartveilig 

Zeegse werden aangeboden. Uiteindelijk hebben de donaties een mooi bedrag 

opgebracht. Dit bedrag is geschonken aan Hartveilig Zeegse en wordt gebruikt voor de 

reanimatiecursussen die de burgerhulpverleners regelmatig moeten volgen. De winnaars 

van de taartenbakwedstrijd zijn: 1e prijs Lisa en Madelief, 2e prijs Iska Ludolf en 3e prijs 

Hilda Hoepman. Harms beoordeelde de taarten door middel van een cijfer op 

uitstraling/presentatie passend bij het thema, smaak en uitvoering en afwerking. Daarnaast 

kregen de bakkers nog opmerkingen ter verbetering van hun baksels. 

De winnaars van het thema dit jaar “Hart voor Zeegse” zijn: 1e prijs Larissa van de Bos en 

Jan Mooibroek van de Koeweg, 2e prijs Piet en Maartje de Jong, Hoofdweg,  3e prijs 

Marten van der Stoel en kinderen van de Stuifduin op de Schapendrift. De jury bestaande 

uit Anna Kramer, Marja Kolling en Marietthe Verhoeven hebben drie prachtige objecten 

uitgekozen en beoordeeld. De kinderen die dit jaar hebben meegedaan met het thema en 

niet in de prijzen vielen kregen een mok met daarop hun naam in een hart in de kleuren 

van de vlag van Zeegse. 

Het insectenhotel is verplaatst van de Brink naar de Hoofdweg ter hoogte van huisnummer 

52. Voor dat het daar is geplaatst is het gerestaureerd.

Ook in dit verslagjaar is door Lilian en Lies de mozaïekbank gerestaureerd omdat er 

steentjes ontbraken aan de bank.

De commissie is vanaf oktober gestart met maandelijkse koffieochtenden in het café van 

Camping de Groene Valk. In 2024 zijn drie koffieochtenden georganiseerd. De eerste, in 

oktober, was om te inventariseren welke activiteiten worden georganiseerd. De ochtend in 

november stond in het teken van spelletjes en in december werden kerststukjes gemaakt. 

Op vier adressen in Zeegse zijn kerststukjes afgeleverd door leden van de commissie.

Dit jaar hebben we afscheid genomen van twee leden, Lilian Niesters en Jolanda 

Wortelboer. Ze zijn voor hun bijdrage aan de commissie bedankt met een bos bloemen 

door de overige leden van de creatieve commissie. 

De creatieve commissie, Anneke,  Lies, Riek en Hilda 10



Jaarverslag Kindercommissie 2024

Wat kijken wij terug op een geweldig jaar. Er wonen op dit moment maar liefst 65 kinderen in 

ons mooie dorp. En met veel enthousiasme organiseren wij het hele jaar door verschillende 

activiteiten. 

Zondag 24 maart gingen wij voor de eerste keer echte Palmpasen stokken maken in de kantine 

van Mooi Zeegse. Mooie houten stokken met een echt eetbaar haantje erop. Er kwamen 35 

kinderen knutselen en het was een groot succes. We hielden een kleine optocht rondom de 

Brink. 

Eerste Paasdag, paaseieren verven op het knusse plekje bij de Zeegster Hoeve. Een gezellige 

opkomst van 30 kinderen die lekker gingen verven of een tekening gingen kleuren. Het 

Gouden Ei werd verstopt op de heide en vol enthousiasme gingen alle kinderen en ouders op 

zoek naar alle eieren die verstopt waren op de heide. Een heerlijke activiteit waarna je lekker 

thuis aan de paasbrunch kan beginnen.

Zaterdag 5 juli was de Brinkdag, helaas de natste dag van het jaar. Maar met tenten konden we 

toch gezellig met elkaar 10 verschillende spelletjes doen en konden kinderen een prachtige 

glitter tattoo krijgen. Ook kon je je speelgoed ruilen met andere kinderen uit het dorp of 

mooie kleine plantjes. Er kwamen ondanks de regen veel ouders en kinderen op af en zo 

hadden we een gezellig begin van de zomervakantie met elkaar. 

Zondag 6 oktober hadden we de zonnige herfstwandeling. De start was op de brink, en we 

liepen via de Koeweg, het fietspad en de Schapendrift een mooi rondje. We hadden een kleine 

speurtocht uitgezet waar 24 kinderen met hun ouders op af kwamen. Het was een prachtige 

ochtend en de kinderen konden lekker hun energie kwijt en de ouders konden lekker met 

elkaar kletsen. 

11 november is de dag dat het helaas ook erg nat was. Maar gelukkig konden we snel tenten 

regelen en startten we met elkaar op het terras van het Witte Huis. We hadden voor alle 

kinderen pannenkoeken gebakken en zo kon iedereen met hun buikje gevuld een tas vol 

snoep ophalen in het dorp. Prachtige lampions en gezellig liedjes met elkaar zingend was een 

leuk begin van de feestmaanden! 

Zaterdag 23 november was een echt Pietenfeest in Zeegse. Op een idyllisch plekje achter de 

Stuifduin vierden we het grote feest. Er waren maar liefst 53 kinderen waar we twee 

verschillende activiteiten voor hadden georganiseerd. De grote kinderen gingen de pieten 

helpen om het lied ‘De Pepernotendans’ weer compleet te maken. Zij konden de woorden die 

misten vinden op het fietspad richting de molen. De kleintjes konden een pietenbingo doen in 

de tuin. Een echte muziekpiet speelde liedjes op een accordeon. Warme chocolademelk werd 

opgewarmd op een echt vuurtje waar je gelijk ook even op kon warmen want het was een 

koude ochtend. Alle kindjes kregen een cadeautje en samen sloten we de ochtend dansend en 

met een grote glimlach af. De nieuwe jaarkalender ligt inmiddels weer in jullie brievenbus en 

we hopen er weer een gezellig jaar met elkaar van te maken.

Groetjes de kindercommissie,

Jannie, Annet, Astrid, Jasmijn, Diane en Larissa 
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Jaarverslag Verkeerscommissie 2024

Sinds vorig jaar maart zijn wij de nieuwe verkeerscommissie: Annet Hadders, Carla Boersema, 
Janny Pepping en Klaas Hooijer. 

Als verkeerscommissie, willen we graag voortzetting geven aan onze voorgangers om, zo 
mogelijk, alles wat reilt en zeilt m.b.t. het verkeer in Zeegse te behartigen. Ons dorp is de 
afgelopen jaren verandert: we zijn inmiddels een zeer kinderrijk dorp geworden en het 
bezoekersaantal t.b.v. de horeca en het ‘Park de Zeegser Duinen’ is ook toegenomen. Dat 
vraagt een kritische kijk op de (huidige) veiligheid van alle verkeersdeelnemers. 

Afgelopen jaar zijn we actief in gesprek gegaan met de gemeente en met jullie allen (de 
bewoners). Middels een enquête hebben we van jullie veel input, verbeterpunten en 
aandachtspunten mogen ontvangen t.b.v. de verkeersveiligheid, mobiliteit, 
parkeergelegenheden, etc. Dank hiervoor! 

Het mag duidelijk zijn dat er vanuit onze vele bewoners óók vele verschillende inzichten zijn; 
dat lazen we terug in de reacties van jullie. We hebben m.b.t. de uitslagen, bekeken wat het 
belangrijkst is qua wensen en aandachtspunten en wat wij zelf hierin voor ons dorp kunnen 
betekenen en ook waar we de gemeente bij nodig hebben. Inmiddels hebben we al 2 keer een 
goed overleg met de gemeente gehad, waarbij we de belangrijkst spelende items met hen 
gedeeld hebben. Een aantal zaken worden dit jaar door de gemeente opgepakt en een aantal 
zaken verdienen de aandacht om meer tijd in te steken voor een goede en doeltreffende 
aanpak. 

Wat kunnen jullie op kort termijn (in 2025) verwachten of is reeds uitgevoerd, m.b.t. de 

verkeersveiligheid: 

• De aangebrachte witte belijningen en de rode stroken voor fietsers en voetgangers op 
de Hoofdweg worden opnieuw aangebracht (zijn op veel plekken vervaagd). 

• De 2 kruispunten Hoofdweg/Goldakkers krijgen een rood vlak en aan beide zijden van 
deze voormalige drempels worden op de Hoofdweg witte zigzaglijnen aangebracht, 
om het verkeer te remmen. 

• Tevens worden er 2 verkeersborden aan Hoofdweg geplaatst met “zone 30 herhaling” 
(1 vanuit Tynaarlo gezien, tussen fietspad oversteek en de 1 e kruising met de 
Goldakkers, 1 vanaf de brink richting Tynaarlo gezien, vlak na de uitrit van restaurant 
Ribhouse Texas).

• De zandpaden, die door de gemeente structureel aangepakt worden, worden ook dit 
voorjaar weer onder handen genomen + ook zal het fietspad vanuit de Wedbroek weer 
een betere aansluiting op fietspad Zeegsersteeg krijgen.  

• De gemeente heeft aandacht voor het snoeien van de begroeiing langs de fietspaden 
Schipborgerweg en Zeegsersteeg. 

• De ergste oneffenheden in bestrating Koeweg worden aangepakt. Tevens onderzoekt 
de gemeente of Zeegse in aanmerking kan komen voor een flitspaal aan de Hoofdweg 
(30 km zone). 

12



Vervolg jaarverslag Verkeerscommissie 2024

Wat meer tijd nodig heeft óf waarover we nog met elkaar in gesprek zijn: 

- Een structurele duurzame oplossing t.b.v. verkeersremmende maatregelen in Zeegse, 

mocht de Hoofdweg op de schop gaan bij vervanging riolering.

- Het weren van geparkeerde auto’s in bochten rondom de brink. 

Het door dorpsbelangen bij de gemeente mogelijk verzoeken tot instellen voor een 
parkeerverbod op nader te bepalen plek. Vanuit de enquête kwam er ook verzoek tot het 
realiseren van verlichting langs de fietspaden aan Zeegsersteeg en Schipborgerweg en het 
stuk fietspad vanaf bruggetje Zeegserloopje tot aan Zeegse. Dat zal niet gerealiseerd worden 
i.v.m. dat het een buiten-, bos- gebied is.

Met vriendelijke groet, 

De Verkeerscommissie

13
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Winter

Als ik dit schrijf, is het nog 

winter, er ligt zelfs sneeuw, de 

wereld is wit, maar volgende 

maand begint het voorjaar en 

dat is op sommige dagen al te 

merken. Maar wie weet wat 

Koning Winter nog voor ons 

in petto heeft. We hebben 

nog niet veel winter gehad, 

nog niet geschaatst op 

natuurijs, zelfs de alternatieve 

elfstedentocht op de 

Weissensee is afgeblazen. 

Voor sneeuw moest je in de 

bergen zijn, daar was al heel 

vroeg deze winter sneeuw in 

overvloed. We wachten de 

komende weken nog even af. 

Maar dat het voorjaar er aan 

komt, dat staat vast. Er zijn 

zelfs al weer, door de 

oplettende Zeegsenaren, 

twee ooievaars gespot op het 

nest. Bijzonder dat die elk jaar 

gewoon terugkomen! 

In dit Zeegserloopje staat de 

uitnodiging en de agenda 

voor de Algemene 

Ledenvergadering van 

Dorpsbelangen, dat is elk jaar 

in maart, ook een teken dat 

het voorjaar er aan komt. 

Laten we het gaan zien, de 

bladeren die weer aan de 

bomen komen, de bolletjes 

die weer boven de grond uit 

komen, het zonnetje dat weer 

hoger aan de hemel komt te 

staan en niet zo lastig laag  

staat. Ik heb zin in een beetje 

meer warmte en zonneschijn, 

laat die maar komen.

groetvanmij



Oud papier
De ijsvereniging "Onder Ons" verzorgt sinds 

de sluiting van de Meester Croneschool het 

ophalen van het oud papier in de dorpen 

Taarlo, Oudemolen en Zeegse. Daarvoor 

maken we gebruik van de firma Van der 

Hende die met een vuilniswagen door de 

drie dorpen rijdt met achterop twee 

vrijwilligers van ons die het papier erin 

gooien.

Op verzoek van Van der Hende zijn we 

genoodzaakt om de route door het bos in 

Zeegse aan te passen. Vanaf de 

eerstvolgende keer (3 februari 2025) zal de 

auto niet meer door het Karrespoor, de 

Veenplasweg en de Veentjesweg rijden, 

omdat deze wegen voor de vrachtwagen 

langzamerhand onbegaanbaar zijn 

geworden door de begroeiing e.d.

We vragen de bewoners om in het vervolg 

hun papier of bij de ingang van het 

Karrespoor, tegenover het hotel, te zetten of 

aan het eind van de Veentjesweg naast de 

Groene Valk. Wij kunnen dan het papier 

inladen vanaf respectievelijk de 

Schipborgerweg en de Zeegsersteeg. Alvast 

bedankt voor uw medewerking.

IJsvereniging "Onder Ons".
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Ophaaldata van 2025.

3 februari

3 maart

7 april

12 mei (niet 1e maandag)

2 juni

7 juli

4 augustus

1 september

6 oktober

3 november

1 december



Bedankjes en oproepjes
Bedankt voor de vuurwerkgiften

Ook dit jaar heeft de zeegser jeugd 
16+ het hele dorp weer voorzien van 
een mooi uiteinde en gezellig begin 
van 2025 door een ieder uit te 
nodigen voor een gigantisch vuurwerk 
spektakel en een borrel om met elkaar 
de beste wensen voor het nieuwe jaar 
te delen. De doelstelling is dan ook 
ruimschoots gehaald wat betreft de 
staat van het dorp op 1 januari…. 
Precies het hele dorp was schoon op 
de brink na welke ook weer netjes is 
opgeruimd. Deze activiteit kost een 
hoop geld en dat is door een hoop 
dorpsbewoners mogelijk gemaakt 
omdat ze een donatie hebben 
overgemaakt. Allemaal enorm veel 
dank daarvoor, en we zien jullie graag 
weer samen op 31-12-25 om 23.30

Vuurwerk crew Zeegse.
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Bedankt voor de support!

Op 31 december hadden we 
weer ons oliebollen bak festijn, 
door medewerking van veel 
vrijwilligers hebben we het ook 
dit jaar weer tot een succes 
gemaakt. Maar bovenal zonder 
jullie die die oliebollen bij ons 
kopen was dit allemaal niet 
gelukt. We hopen jullie dan ook 
op 31 december van dit jaar 
weer te mogen begroeten.

STREEKTAOLSTRIED

Nog een week of twee en het is weer tied

veur de 8ste editie van oouze

“STREEKTAOLSTRIED” veur de inwoners 

van de hele gemeinte Tinaorl, organiseert 

deur de Taolvrijwilligers en 

Taolambassadeur van het Huus van de 

Taol te Beilen.

De kwis wordt holden op vrijdag 14 

meert 2025 in café Hingstman te Zeijen. 

Aanvang 20.00 uur en de zaol is lös um

19.30 uur.

Wij hoopt dat veul plougies zich met 

mekaor gaot weren. Doe jullie ok met, wij 

rekent op veul "strieders”.

Opgaove bij Alie Homan tot 1 meert

2025:hahoman@hotmail.com. Een 

bellegie mag ok 06-23304774.

Streekbeheer

Landschapsbeheer Drenthe zet zich in 
voor het beheer en het behoud van een 
streekeigen landschap in Drenthe. Dit 
doen we in de vorm van verschillende 
landschapsprojecten, zoals het 
boerenerven project in Zeegse, maar ook 
door vrijwilligerswerk te ondersteunen 
vanuit het Streekbeheer. 

Bewoners- en vrijwilligersgroepen die 
zich inzetten voor het landschap en de 
groene leefomgeving kunnen 
ondersteuning krijgen. Dit kan gaan om 
advies over werken in landschap en natuur 
of het lenen van handgereedschappen 
voor de werkzaamheden. De 
werkzaamheden van de verschillende 
vrijwilligersgroepen zijn gevarieerd: van 
het snoeien van hoogstamfruitbomen in 
het dorp en het aanleggen en 
onderhouden van een dorpsboomgaard 
tot het beheren van bloemrijke bermen, 
het ophangen van nestkasten voor vogels 
en het beheren van houtwallen en singels 
of het beheer van heideterreinen. Tijdens 
de ALV zal Lotte Hadderingh een korte 
toelichting geven over het Streekbeheer 
en de mogelijkheden in het landschap.

mailto:2025:hahoman@hotmail.com


Geslaagde koffieochtenden
In 2025 hebben wij nog drie koffieochtenden gepland. De eerste was op 15 januari. 
Tijdens die ochtend hebben we rebussen opgelost van plaatsnamen in Nederland. 
Ook hebben we een Rondje Drenthe gespeeld. Helaas waren er geen heren deze 
keer. De winnaars zijn Hennie en Anneke (beiden van de Hoofdweg). 

Bij de Groene Valk zijn ze aan het verduurzamen waardoor we daar in februari in de 
kou zouden zitten. De werkzaamheden zijn nog niet klaar. Daarom zijn we in februari 
uitgeweken naar het gebouwtje van de ijsbaan in Tynaarlo. Tijdens die ochtend 
hebben we prachtige kaarten gemaakt. 

Voor onze laatste koffieochtend deze winter, op 19 maart,  hebben we Piet de Jong 
uitgenodigd. Hij gaat een presentatie geven over macro en video fotografie tijdens 
het duiken. Hij zal vertellen en laten zien welke prachtige dieren met hun intense 
kleuren hij en zijn vrouw zijn tegengekomen op de bodem van de zee. We hopen op 
een grote opkomst. We hebben genoeg tijd ingeruimd voor een praatje en heren 
worden weer van harte uitgenodigd. Koffie staat nog een keer klaar in het 
gebouwtje van de ijsbaan in Tynaarlo, deze keer met gebak.

De creatieve commissie Anneke, Lies, Riek en Hilda

Kortom volgende koffieochtend: 

Woensdag 19 maart , Locatie: Ijsvereniging Tynaarlo te Tynaarlo. 
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Thema 2025

Het thema voor 2025 is 

“Natuurlijk Zeegse”. Dit 

onderwerp is op twee 

manieren uit te leggen. 

Als je kijkt naar de 

prachtige omgeving 

waarin wij wonen dan 

begrijp je het thema. 

Een andere benadering 

is die van de natuurlijke 

materialen. Jullie 

kunnen er dus 

verschillende kanten 

mee op. We hopen dat 

de bewoners ons weer 

zullen verrassen. 

Bekijk voor inspiratie de 

foto’s op het bord van 

Pinterest….https://pin.it

/3d4QLg4x4

OPROEP

Voor de objecten die het 

begin/einde van het dorp 

gaan markeren tijdens 

“Natuurlijk Zeegse” hebben 

wij twee bomen nodig met 

takken maar zonder bladeren. 

Wie kan ons daar aan 

helpen?

Voor reacties kun je bellen 

met Lies 06-21530816.

THEMA ZEEGSE 2025 BEKEND!

https://pin.it/3d4QLg4x4
https://pin.it/3d4QLg4x4
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ACTIVITEITENKALENDER 2025

Hieronder de activiteiten kalender voor het jaar 2025. De activiteiten die wij 

willen gaan doen zijn bekend, maar helaas is nog niet altijd de volledige inhoud 

bekend.

Dit kan te maken hebben met de verschillende vergunningen die aangevraagd 

moeten worden en met de te plannen data. Wij proberen de informatie zo snel 

als mogelijk te publiceren. Hiervoor is het belangrijk dat de nieuwsbrief in de 

gaten gehouden wordt, maar ook de verschillende apps worden hier wel voor 

gebruikt.

Er staan een aantal activiteiten in het blauw, dit zijn de activiteiten die voor de 

kinderen en ouders, opa’s en oma’s georganiseerd worden. De ouders hebben 

een aparte kalender in de brievenbus gekregen.

Zijn er nog vragen over de activiteiten kalender kan je dit navragen bij de 

commissie/ het bestuurslid die gekoppeld is aan de commissie.

Het Bestuur

Datum Activiteit Locatie

18 maart

20.00 uur

Algemene ledenvergadering Het “Witte Huis”

13 april

10.00 uur

Palmpasen Mooi Zeegse

20 april

10.00 uur

Paaseieren

Verven en zoeken

Zeegsterhoeve

20 april Paasvuur Informatie volgt 

29 mei

7.30

Dauwtrappen Zeegser duinen

5 juli Brinkdag Informatie volgt in de 

nieuwsbrief

14 september

11.00 uur

Nazomerpicknick Zeegser duinen

5 oktober Herfstdag Informatie volgt

? oktober Pubquiz informatie volgt

11 november

17.00 uur

Sint maarten Terras het “Witte Huis”

22 november Sinterklaas informatie volgt

21 december Kniepertiesdag informatie volgt

31 december Oliebollen verkoop informatie volgt

31 december

16.30 uur

Vuurwerk kinderen De Brink

31 december Silvesterparty Het “Witte Huis”

informatie volgt

? Koffieochtend Informatie volgt
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Gezocht: locaties voor vleermuisverblijven in Zeegse

Onlangs deed de gemeente Tynaarlo een oproep voor locaties om 

vleermuisverblijven te plaatsen. Om deze verblijven goed te kunnen verdelen door de 

gemeente, zijn er voldoende locaties in álle dorpen nodig. Ook in Zeegse is de 

gemeente daarom nog op zoek naar geschikte plekken voor vleermuisverblijven.

Waarom vleermuisverblijven?

In spouwmuren en onder daken van woningen wonen vaak vleermuizen. Deze 

bedreigde dieren hebben het moeilijk door de isolatie van woningen. Voordat er 

wordt geïsoleerd, moet daarom eerst onderzocht worden of er vleermuizen zijn. Ook 

moeten deze dieren een nieuwe plek krijgen om te wonen en hun jongen groot te 

brengen.

De gemeente gaat extra verblijfplekken voor vleermuizen plaatsen. Het gaat dan om 

vleermuiskasten, of ‘kraamverblijven’, bij woningen. Deze kunnen worden bevestigd 

aan de buitenkant tegen de gevel (uitpandig) of in de spouwmuur (inpandig). Een 

inpandig vleermuisverblijf is alleen mogelijk als een woning nog niet is (na)geïsoleerd. 

Als er in elk dorp in onze gemeente genoeg verblijven zijn, is een onderzoek per 

woning niet meer nodig. Dit scheelt tijd en geld. Wel is het nog steeds verplicht om 

natuurvriendelijk te isoleren. 

Helpt u mee?

Bent u eigenaar van een grondgebonden woning en wilt u de vleermuizen helpen? 

Meld uw woning dan aan als locatie voor een vleermuisverblijf. Dit kan per mail via 

duurzaam@tynaarlo.nl of telefonisch via 0592 266 662. 

Als uw woning geschikt is voor een vleermuisverblijf, wordt deze gratis geplaatst. 

Vanuit de gemeente zorgen we ook voor het onderhoud van het verblijf. Kijk voor 

meer informatie op www.tynaarlo.nl/gezocht-locaties-voor-kraamverblijven-

vleermuizen.
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Annet Hadders  athw60@gmail.com  0646046505

Toos Docter   t.docter@home.nl 

Johan van Fessem  johanvanfessem@home.nl

Morijn Bourgonje                lid morijnbourgonje@gmail.com         543332 

Ingmar van der Woude  lid ikwoude@gmail.com  0651389658

Nog geen lid?

Een tientje per jaar voor het eerste lid in 
het gezin. Meer leden uit gezin? De 
volgende 5 euro per jaar.

Wilt u de Vereniging Dorpsbelangen 
Zeegse steunen, wilt u meedenken, 
praten en beslissen over uw dorp, wordt 
dan lid.

U geeft u simpelweg op via: 
https://dorpsbelangenzeegse.nl/lid-
worden/

                                                                                     

       

Voorzitter
Annet Hadders

Hoofdweg 5

Tel 06 46046505

Secretariaat/correspondentie
Toos Docter

Hoofdweg 1

Tel 0592 853207

Penningmeester
Johan van Fessem

Schipborgerweg 6

Tel 06 20389424
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